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Abstract (en)
In a support for the subdivision of the interior of a cabinet, in particular a support for arrangement in the interior of a refrigerator (10) which, in order
to make possible the storage of tall articles to be refrigerated, such as bottles or the like, is subdivided at least once transversely to its insertion
direction into individual sections (16, 17) which are provided with frames (18, 19) which are arranged on their edges and serve as reinforcement
and the frame sections of which, assigned to the side walls of the interior, rest on bearing elements (13) on the side walls, the individual sections
(16, 17) of the support (15) which is subdivided transversely to its insertion direction are interconnected detachably to form a support which has an
essentially continuous set-down surface (20). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Ablage zur Unterteilung des Innenraums eines Möbels, insb. Ablage zur Anordnung im Innenraum eines Kühlgerätes (10), die wenigstens
einmal, um das Einlagern von hohem Kühlgut, wie Flaschen oder dgl. zu ermöglichen, quer zu ihrer Einschubrichtung in einzelne Abschnitte (16,17)
unterteilt ist, die mit an ihren Rändern angeordneten, als Versteifung dienenden Rahmen (18,19) versehen sind, von denen die den Seitenwänden
des Innenraums zugeordneten Rahmenabschnitte auf Tragelementen (13) an den Seitenwänden ruhen, sind die einzelnen Abschnitte (16,17)
der quer zu ihrer Einschubrichtung unterteilten Ablage (15) lösbar miteinander zu einer im wesentlichen eine durchgehende Abstellfläche (20)
aufweisenden Ablage verbunden. <IMAGE>
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